
RADA LJS
W MOSE

Protokót nr 21/12
z posiedzenia Komisji Promocji Gminy i Współpracy Samorządowej

Rady Miejskiej w Mosinie, które odbyło się w dniu 13 września 2012 r.,
w Sali Radnego Urzędu Miejskiego w Mosinie, p1. 20 Października 1

Posiedzenie otworzył o godz. 15.20 Przewodniczący Komisji Promocji Gminy
i Współpracy Samorządowej Jacek Rogalka. W obradach udział wzięli członkowie wyżej
wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście według załączonej listy
obecności.

PRZEBIEG POSIEDZENIA:
Prezes Stowarzyszenia Muzycznego — ORKIESTRA DĘTA im. harcmistrza Antoniego
Jerzaka w Mosinie Tadeusz Matusiak i Skarbnik Stowarzyszenia Muzycznego
— ORKIESTRA DĘTA im. harcmistrza Antoniego Jerzaka w Mosinie Jerzy Kiorek
przedstawili swoje refleksje na temat wizyty orkiestry w Seelze.
Komisja Promocji Gminy i Współpracy Samorządowej wraz z gośćmi przeprowadziła
dyskusję w powyższej sprawie.
Prezes Stowarzyszenia Muzycznego — ORKIESTRA DĘTA im. harcmistrza Antoniego
Jerzaka w Mosinie Tadeusz Matusiak i Skarbnik Stowarzyszenia Muzycznego
— ORKIESTRA DĘTA im. harcmistrza Antoniego Jerzaka w Mosinie Jerzy Klorek
przedstawili aktualną sytuację orkiestry, w szczególności od strony finansowej. Następnie
udzielili odpowiedzi na pytania, które między innymi dotyczyły wskazania, czy można
pozyskać jakieś środki finansowe na działalność orkiestry z pożytku publicznego; wskazania,
czy orkiestra nie ma problemu z próbami i magazynowaniem instrumentów; wskazania,
czy jak ktoś zrezygnuje z bycia członkiem orkiestry, to zdaje strój; wskazania,
jak kształtuje się sprawa naboru do orkiestry.
Przewodniczący obrad Jacek Rogalka zapewnił, że rozezna możliwość pozyskania większych
środków finansowych dla orkiestry z pożytku publicznego.
Komisja Promocji Gminy i Współpracy Samorządowej wraz z gośćmi przeprowadziła
dyskusję na temat tego, czy wynagrodzenie dyrygenta orkiestry musi być z pożytku
publicznego, a nie z budżetu oraz na temat możliwości nagrania płyty przez Orkiestrę Dętą
im. harcmistrza Antoniego Jerzaka w Mosinie.
Przewodniczący obrad Jacek Rogalka wyraził przekonanie, że można byłoby zatrudnić
dyrygenta na etat instruktora muzycznego w Mosińskim Ośrodku Kultury. Zaproponował też,
ż zrobi orkiestrze nagranie wideo z jej występu bez udziału środków finansowych.
Prezes Stowarzyszenia Muzycznego — ORKIESTRA DĘTA im. harcmistrza Antoniego
Jerzaka w Mosinie Tadeusz Matusiak i Skarbnik Stowarzyszenia Muzycznego
— ORKIESTRA DĘTA im. harcmistrza Antoniego Jerzaka w Mosinie Jerzy Klorek zwrócili
uyyagę na koszty występów orkiestry, które nieraz są większe niż wpływy, co jest czasami
powodem rezygnacji z nich.
Komisja Promocji Gminy i Współpracy Samorządowej przyjęła jednogłośnie, czyli 3 głosami
„a” — wniosek w sprawie rozpatrzenia zatrudnienia dyrygenta Orkiestry Dętej
im. harcmistrza Antoniego Jerzaka w Mosinie na etat instruktora muzycznego w Mosińskim
Ośrodku Kultury.
Wyżej wymieniona komisja stała Rady Miejskiej w Mosinie wraz z gośćmi przeprowadziła
dyskusję na temat możliwości utworzenia klasy muzycznej w którymś z mosińskich
giinnazj ów.
NEistępnie Komisja Promocji Gminy i Współpracy Samorządowej wraz z Dziekanem
Kapituły Medalu Rzeczypospolitej Mosińskiej Barbarą Miczko—Malcher i członkiem wyżej
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wymienionej kapituły: Zygmuntem Niemezewskim. przeprowadziła dyskusję na temat
sposobu rozpatrywania wniosków o przyznanie Medalu Rzeczypospolitej Mosińskiej przez
kapitułę tego medalu; powodów, dla których kapituła wybrała kandydaturę Kaszniców
na laureatów tego Medalu i sposobem oceny przez nią wniosków o przyznanie Medalu.
W trakcie tej dyskusji, na Salę Radnego przybył radny Marian Osuch, tak więc odtąd
w dalszym ciu tego posiedzenia udział brało 4 członków Komisji Promocji Gminy
i Współpracy Samorządowej.
Następnie wyżej wymieniona komisja stała Rady Miejskiej w Mosinie wraz z gośćmi
przeprowadziła dyskusję na temat wyborów kandydatów do przyznania Medalu
dckonywanych przez Kapitułę Medalu Rzeczypospolitej Mosińskiej; przekazywania
wniosków o przyznanie Medalu przez Kapitułę Medalu Rzeczypospolitej Mosińskiej
I kadencji kapitule II kadencji; zasadności propozycji wprowadzenia do Regulaminu Kapituły
N{edalu Rzeczypospolitej Mosińskiej zapisu o możliwości odwołania członka kapituły
przez Radę Miejską w Mosinie przez Przewodniczącego Komisji Promocji Gminy
i Współpracy Samorządowej oraz potrzeby zmiany tego regulaminu.
Komisja Promocji Gminy i Współpracy Samorządowej ustaliła, że jej przewodniczący Jacek
Rogalka, Dziekan Kapituły Medalu Rzeczypospolitej Mosińskiej Barbara Miczko—Maicher
oraz pierwszy jej dziekan i autor regulaminu Jacek Szeszuła będą tworzyć zespół,
ktćry przedyskutuje możliwość zmiany i rozszerzenia poszczególnych zapisów Regulaminu
Medalu Rzeczypospolitej Mosińskiej.
Dziekan Kapituły Medalu Rzeczypospolitej Mosińskiej Barbara Miczko—Maicher
ząproponowała, aby pomyśleć o jakimś wydawnictwie na temat Medalu Rzeczypospolitej
Msińskiej. Złożyła też gratulacje Przewodniczącemu Komisji Promocji Gminy i Współpracy
Samorządowej Jackowi Rogalce i radnemu Jackowi Szeszule za pomysł i wykonanie tablic
informacyjnych na różnych budynkach historycznych w Mosinie.
W tym momencie, na Salę Radnego przybył radny Krzysztof Siestrzencewicz, tak więc odtąd
w dalszym ciągu tego posiedzenia udział brało 5 członków Komisji Promocji Gminy
i Współpracy Samorządowej.
Clonek Kapituły Medalu Rzeczypospolitej Mosińskiej Zygmunt Niemczewski zwrócił się
o wyjaśnienie, czy jest problem, aby uporządkować park przy rondzie „Budzyń”.
Zaproponował przy tym, aby przenieść w inne miejsce głaz ku czci Jana Pawła II.
Komisja Promocji Gminy i Współpracy Samorządowej wraz z gośćmi przeprowadziła
dyskusję na temat najbardziej odpowiedniego miejsca na organizowanie różnego rodzaju
iinprez publicznych w Mosinie.
Karolina Adamczyk z Gminnego Centrum Informacji przedstawiła podsumowanie mijającego
sezonu turystycznego. Udzieliła przy tym odpowiedzi na pytania, które dotyczyły współpracy
z Wielkopolskim Parkiem Narodowym.

WNIOSEK PRZYJĘTY PRZEZ KOMISJĘ PROMOCJI GMINY I WSPÓŁPRACY
SAMORZĄDOWEJ:
KQrnisja zwraca się o rozpatrzenie możliwości zatrudnienia dyrygenta Orkiestry Dętej
im. harcmistrza Antoniego Jerzaka w Mosinie: Macieja Kubackiego na etacie instruktora
muzycznego w Mosińskim Ośrodku Kultury lub w innej formie.

N tym posiedzenie zakończono o godz. 17.55.

pwotokotowai
r

Pictr Sokołowski

2
/


